



Bestyrelsesmøde		
Dagsorden udsendt	30.11.23	
Mødedato	4.12.23	
Mødested	Klaus og Lone kl. 18.00	
Deltagere	Ronni, formand Ulla Martens Belinda Kramer kasser Dennis C. Lorenzen Bettina Schmidt Lone Häbel Louise Hansen Klaus Okkels	
Afbud	Juniorudvalg Stævneudvalg Finn Märcher (2. Suppleant)	
Dagsorden		Ansvarlig:
1.	Opfølgning på referatet fra d.6.11. - Godkendt	
2.	Orientering fra Formanden - Tag på store stald er repareret - Indhentet tilbud på taget til halmlade, men forsøger et alternativt tilbud. - Elselskabet har kontaktet os for ny forhandling af ny aftale. - Dyrlægeregningen er kommet. - Evt. indkøb af ny tipvogn til traktor - Der sælges ud af diverse udstyr - Mødding, der arbejdes på at laves et godt hegn.	
3.	Orientering fra udvalget ved behov Ingen er inviteret.	
4.	Orientering fra Daglig leder Belinda Marie	
5.	Orientering fra Kasserer Overblik over indtægter og udgifter dags dato.	

6.	<p>Venteliste til opstaldning Status, offentlig tilgængelig liste? Retningslinjer for fordeling af bokspladser, store og små bokse</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der bliver oprettet et midlertidig Excel ark, hvor Marie får skriveadgang og vi andre kiggeadgang. Der bliver lavet en venteliste. - Der skal laves et skriv på hjemmesiden, hvor man henviser til Daglig leder. 	Dennis
7.	<p>Undervisning i elevskolen Har vi styr på det? Hvem underviser hvornår?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der er undervisere til alle hold 	
8.	<p>ZAKOBO Status på processen</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der arrangeres et opstartsmøde, der er afsat 3 datoer de kan vælge imellem. 	Dennis, Klaus, Louise
9.	<p>CHR Har vi styr på det?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vores CHR-mappe skal være ajourført og kunne fremvises ved forlangen af myndighederne. - Medlemmer med heste udefra skal skrive sig ind i en logbog, der skal laves et opslag, så vi kan se hvor og hvordan registreringen skal foretages. - Daglig leder bliver ansvarlig for vedligehold af CHR. 	Marie, Belinda
10.	<p>Arbejdet efter analysen Opfølgning på gruppernes arbejde</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der har været møde med begge grupper. <ul style="list-style-type: none"> ○ Undervisning & Udvikling <ul style="list-style-type: none"> ▪ Måske plan for udskiftning af gl. elevheste. ▪ Der kommer et referat ud fra mødet. ○ Aktiviteter <ul style="list-style-type: none"> ▪ Der var møde i weekenden, men der mangler fremmøde til arrangementerne. 	



11. Eventuelt	RBJ <ul style="list-style-type: none">- Status RBJ 2024<ul style="list-style-type: none">○ "Vi gider det IKKE" (Citat Ulla Martens).- Stævner<ul style="list-style-type: none">○ Flere C-stævner i både spring & dressur- Juniorudvalget<ul style="list-style-type: none">○ Hvor er vi henne i dag?○ Der skal laves nogle aktiviteter- Kæphestespring<ul style="list-style-type: none">○ Springene skal samles (Dennis)	
12. Næste møde	15-01-2023 kl. 18:30 hos Lone & Klaus	